
   

Forslag fra foreninger  
 
Forslag 1 
 

Nordsjællandske Bivenner foreslår, at datoen for DBFs generalforsamling meldes ud, 
så snart den er besluttet.  

 
Begrundelse: Det vil være bedst at kende datoen allersenest et halvt år før 
generalforsamlingen afholdes, da mange lokalforeninger planlægger egne aktiviteter i 

foråret på det tidspunkt. 
 

Forslagsstiller: Nordsjællandske Bivenner. 
 
Bestyrelsens indstilling: Bestyrelsen indstiller forslaget til vedtagelse. 

 
 

Forslag 2 
 
Forslag fra udtalelse fra Danmarks Biavlerforenings generalforsamling 2018: 

For tiden føres en del diskussioner om en mulig konkurrence mellem honningbier og 

vilde bier.  

Desværre er diskussionerne sjældent evidensbaserede. Biavlere, forenet i Danmarks 

Biavlerforening finder derfor sjældent disse diskussioner frugtbare. 
  

I stedet bør fokus rettes mod de reelle og fælles udfordringer for bierne - såvel for de 
vilde bier som for honningbier - nemlig manglen på fødegrundlag, redesteder og 
brugen af pesticider.  
 

Det er det Danmarks Biavlerforening har gjort, gør og vil fortsætte med at gøre. 

  
Begrundelse:  
Med denne udtalelse fra generalforsamlingen 2018 ønsker vi at tilkendegive at 

medlemmer af Danmarks Biavlerforening fortsat er interesseret i at gøre en indsats 

for alle bestøvende insekter og tage hånd om alle biers interesser og dermed sikre 

diversiteten i den danske natur. 

Forslagsstiller: Københavns Amts Biavlerforening. 
  

Bestyrelsens indstilling: Bestyrelsen indstiller forslaget til vedtagelse. 

 


